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XLVII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 27 listopada  2017 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1200,  a zakończono o godz. 

1340.  

   

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia XLVII Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych radnych jak również zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 19 radnych, co stanowi  quorum, przy 

którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje  i uchwały.  

Nieobecni radni: Roman Brzozowski, Ryszard Kabat 

Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską. 

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych i gości  

stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XLVII Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby ktoś 

zabrać głos. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński wniósł o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały ws. 

przyjęcia Programu Współpracy Miasta z Organizacjami Pozarządowymi i Organizacjami Pożytku 

Publicznego na 2018 rok. 

Poddany przez Przewodniczącego Obrad pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku 

obrad projektu uchwały ws. przyjęcia Programu Współpracy Miasta z Organizacjami Pozarządowymi i 

Organizacjami Pożytku Publicznego na 2018 rok został przyjęty pozytywnie jednogłośnie  

 Poddany pod głosowanie porządek sesji uwzględniający powyższą zmianę został przyjęty 

pozytywnie jednogłośnie  w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum  

2. Ustalenie porządku obrad  

3. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji 
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4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie i Burmistrza Miasta Iławy o analizie złożonych 

oświadczeń majątkowych.  

5. Podjęcie uchwał w sprawie:                                                                                                                                                        

a) zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2017-2029, 

b)  zmian w budżecie Miasta Iławy na 2017 rok, 

c) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Iława porozumienia 

dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i 

utrzymywania psów z terenu Gminy Iława w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

d) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Lubawa porozumienia 

dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i 

utrzymywania psów z terenu Gminy Lubawa w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 

roku 

e) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Biskupiec porozumienia 

dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i 

utrzymywania psów z terenu Gminy Biskupiec w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 

roku 

f) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Susz porozumienia 

dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i 

utrzymywania psów z terenu Gminy Susz w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

g) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków  dla miasta Iławy 

h) udzielenia pełnomocnictwa  

i) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

j) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok 

k) zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i ulg za usługi przewozowe środkami komunikacji miejskiej w 

Iławie  

l) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

m) dzierżawy lokali przy ul. Biskupskiej 
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n) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

o) oddania w użytkowanie nieruchomości położonej przy Alei Jana Pawła II   

p) Programu Współpracy Miasta z Organizacjami Pozarządowymi i Organizacjami Pożytku Publicznego 

na 2018 rok został przyjęty pozytywnie jednogłośnie 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta 

7.  Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

9. Wnioski mieszkańców Iławy 

10. Komunikaty i oświadczenia 

11. Zamknięcie obrad  XLVII Sesji 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie Informacji 

Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z XLVI Sesji Rady 

Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższego  protokołu, 

w związku z czym protokół uważa się  za przyjęty.  

 

Ad.4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Iławie i Burmistrza Miasta Iławy o analizie 

złożonych oświadczeń majątkowych.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że temat nie był omawiany na 

komisjach. Następnie przedstawił informacje dotycząca oświadczeń majątkowych radnych: 

„Działając na podstawie art. 24h ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym dokonałem analizy oświadczeń 

majątkowych radnych Rady Miejskiej w Iławie,  złożonych do dnia 30 kwietnia wg stanu na dzień 31 grudnia 

2016 roku.  

Do złożenia Przewodniczącemu Rady oświadczeń majątkowych zobowiązanych było 20 radnych, którzy 

złożyli je w obowiązujących przepisami ustawy terminie do 30 kwietnia 2017 roku wg. stanu na dzień 31 

grudnia 2016 r. 
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Oświadczenia majątkowe zostały poddane analizie. Na tej podstawie stwierdzono, że nie zachodzi 

podejrzenie, że którakolwiek z osób podała w złożonym oświadczeniu majątkowym nieprawdę lub zataiła 

prawdę. 

Oświadczenia majątkowe zostały wypełnione poprawnie pod względem merytorycznym tj. zgodności z 

zeznaniami podatkowymi. W trakcie analizy nie stwierdziłem nieprawidłowości pod względem formalnym,  

prócz jednostkowych błędów. 

W myśl ustawy o samorządzie gminnym oświadczenia majątkowe złożone do 30 kwietnia br., zostały 

przekazane do Urzędu Skarbowego w Iławie, celem dokonania analizy, a oświadczenie majątkowe 

Przewodniczącego Rady zostało przesłane do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego.  

Dnia 16 października br. Naczelnik Urzędu Skarbowego przekazał informację dotyczącą złożonych 

oświadczeń majątkowych, wskazując nieprawidłowości  w 3 z nich. Dotyczyły one głównie: 

- mylnego wykazania wysokości dochodów w stosunku do przedłożonych zeznań podatkowych PIT, 

-mylnie wykazano przychód zamiast dochodu 

-brak informacji na temat wysokości kredytu i jego spłaty. 

Radni, w oświadczeniach których stwierdzono nieścisłości, zobowiązani zostali do złożenia  stosownej 

korekty do oświadczeń majątkowych. W/w korekty zostaną przekazane do Urzędu Skarbowego.  

Wszystkie oświadczenia przekazano do publikacji w Biuletynie Informacji Publicznej”. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska przedstawiła informację dotyczącą oświadczeń składanych 

Burmistrzowi Miasta Iławy. 

W/w informacja stanowi załącznik nr 4  do protokołu 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Poddana pod głosowanie jawne propozycja pozytywnego zaopiniowania informacji Przewodniczącego 

Rady Miejskiej w Iławie i Burmistrza Miasta Iławy o analizie złożonych oświadczeń majątkowych. 

została przyjęta pozytywnie  jednogłośnie  

. 
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Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

1)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2017-29 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

na komisjach . 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej 
miasta na lata 2017-29 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Zastępca Skarbnika Joanna Wiśniewska poinformowała, ze w związku z planowanym podpisaniem 

umowy o dofinansowanie dwóch inwestycji wprowadzane są one do pkt. 3 – wyposażenie hali przy ul. 

Jasielskiej oraz druga inwestycja: utworzenie węzła integracyjnego przy dworcu PKP. W uchwale ws. zmian 

w budżecie Iławy nie są wprowadzane żadne zmiany.   

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

 Rada Miejska w obecności 19 radnych - przy 19  głosach ,,za”  podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2017-29. Stan rady 21 radnych, obecnych na 

sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała Nr XLVII/392/17 w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 

2017-29 stanowi załącznik  nr 5 do protokołu 

 

2) zmian w budżecie miasta na 2017 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach poprzedzających 

sesję.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zmian w budżecie miasta na 2017 rok 
Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie  bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach „za”  podjęła uchwałę w sprawie zmian 

w budżecie miasta na 2017 rok. Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała Nr XLVII/393 /17 w sprawie zmian w budżecie miasta na 2017 rok 

 stanowi załącznik  nr 6  do protokołu 

 

 

3) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Iława 

porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w 

sprawie przyjmowania i utrzymywania psów i kotów z terenu Gminy Iława w schronisku 

dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy 
upoważnienia do zawarcia z Gminą Iława 
porozumienia dotyczącego współdziałania 
pomiędzy jednostkami samorządu gminnego 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 
i kotów z terenu Gminy Iława w schronisku dla 
bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Iława porozumienia dotyczącego 

współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów i 

kotów z terenu Gminy Iława w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku. Stan rady 21 

radnych, obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

Uchwała XLVII/394/17  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia 

z Gminą Iława porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów i kotów z terenu Gminy Iława w schronisku 

dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

4) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Lubawa 

porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w 

sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Lubawa w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Lubawa 
upoważnienia do zawarcia z Gminą Iława 
porozumienia dotyczącego współdziałania 
pomiędzy jednostkami samorządu gminnego 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 
z terenu Gminy Iława w schronisku dla 
bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Lubawa porozumienia dotyczącego 

współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 

z terenu Gminy Lubawa w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku Stan rady 21 radnych, 

obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

Uchwała XLVII/395/17  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia 

z Gminą Lubawa porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Lubawa w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 

5) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Biskupiec 

porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w 

sprawie przyjmowania i utrzymywania psów  z terenu Gminy Biskupiec w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy 
upoważnienia do zawarcia z Gminą  
Biskupiec porozumienia dotyczącego 
współdziałania pomiędzy jednostkami 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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samorządu gminnego w sprawie 
przyjmowania i utrzymywania psów z terenu 
Gminy Biskupiec w schronisku dla 
bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą  Biskupiec porozumienia dotyczącego 

współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 

z terenu Gminy Biskupiec w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku. Stan rady 21 

radnych, obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

Uchwała XLVII/396/17  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia 

z Gminą Biskupiec porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów  z terenu Gminy Biskupiec w schronisku 

dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

6) udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Susz 

porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w 

sprawie przyjmowania i utrzymywania psów  z terenu Gminy Susz w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy 
upoważnienia do zawarcia z Gminą Susz 
porozumienia dotyczącego współdziałania 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 
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pomiędzy jednostkami samorządu gminnego 
w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 
z terenu Gminy Susz w schronisku dla 
bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia z Gminą Susz porozumienia dotyczącego 

współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów 

z terenu Gminy Susz w schronisku dla bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku. Stan rady 21 radnych, 

obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

Uchwała XLVII/397/17  w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Iławy upoważnienia do zawarcia 

z Gminą Susz porozumienia dotyczącego współdziałania pomiędzy jednostkami samorządu 

gminnego w sprawie przyjmowania i utrzymywania psów z terenu Gminy Susz w schronisku dla 

bezdomnych zwierząt w Iławie w 2018 roku stanowi załącznik nr 10  do protokołu 

 

7) przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  dla miasta Iławy 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

przedłużenia czasu obowiązywania 
dotychczasowych taryf za zbiorowe 
zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków  dla miasta Iławy 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 głosach podjęła uchwałę w sprawie przedłużenia 

czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków  dla miasta Iławy. Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, 

głosowało 19. 

Uchwała XLVII/398/17  w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za 

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków  dla miasta Iławy 

stanowi załącznik nr 11  do protokołu 

 

8) udzielenia pełnomocnictwa  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

udzielenia pełnomocnictwa  Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie   
3-za, 1- przeciw 

 

 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 17 głosach „za”  i 2 przeciwnych  podjęła uchwałę w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa .Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/399/17  w sprawie udzielenia pełnomocnictwa  

 stanowi załącznik nr 12  do protokołu. 

 

9) wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 
nadzorcze 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie   
3-za, 1- przeciw 

 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem  nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 16 za, 2 przeciwnych i 1 wstrzymującym  podjęła uchwałę 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 

radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/400/17  w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

 stanowi załącznik nr 13 do protokołu 

 

10) Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 
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Miejskiego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 
rok 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem  nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 za podjęła uchwałę w sprawie Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok.  

Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/401/17  w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok  

stanowi załącznik nr 14  do protokołu 

 

11) zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i ulg za usługi przewozowe środkami 

komunikacji miejskiej w Iławie 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i ulg 
za usługi przewozowe środkami komunikacji 
miejskiej w Iławie  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię wszystkich 

związków zawodowych, do której były skierowane wnioski. 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem  nie było 
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Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 za podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie ustalenia cen i ulg za usługi przewozowe środkami komunikacji miejskiej w Iławie. Stan rady 21 

radnych, obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/402/17  w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia cen i ulg za usługi 

przewozowe środkami komunikacji miejskiej w Iławie  

stanowi załącznik nr 15  do protokołu 

 

12) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Iława  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie   
3-za, 1- przeciw 

 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem  nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 17 za, 1 przeciwnym i 1 wstrzymującym  podjęła 

uchwałę w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. Stan rady 21 radnych, 

obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/403/17  w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława stanowi załącznik nr 16 do protokołu 
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13) dzierżawy lokali przy ul. Biskupskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

dzierżawy lokali przy ul. Biskupskiej 
Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie   
3-za, 1- przeciw 

 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrali: 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że nie będzie przekonywać do racji, bo Pan Pieńczewski ma 

swoją racje i ona ma swoją, na komisji została wprowadzona w błąd  i radni również, bo poinformowano, że 

nie ma chętnych na siłownie a chętni są, których nazwiska radna zna osobiście, konkretnych dwóch osób, 

które bardzo chętnie przystąpią do konkursu ofert, jeśli taki nastąpi. W ocenie radnej, robione jest coś z 

pełną świadomością, udzielając poparcia dla tej uchwały, ponieważ w tym momencie uniemożliwiamy  

dostęp innym mieszkańcom do wspólnego dobra miejskiego. Rozmawiała niedawno z Burmistrzem Kisielic 

Rafałem Ryszczukiem, który pozwolił poinformować o tej rozmowie. Rozmowa była o tym, jak to jest u 

niego. Powiedział, że ma identyczną sytuację i nie pokusiłby się na taką uchwałę, robi konkurs ofert, aby nie 

być posądzonym o układy. Bo w chwili obecnej są takie pomówienia, że właściciel siłowni, który jest u góry 

Pan Łukasz Kamiński, był kandydatem do rady miasta z ramienia Burmistrza  Adama Żylińskiego, że sobie 

to z burmistrzem załatwił.  Jest to chora sytuacja i nie chciałaby, aby ktoś w mieście powiedział, że sobie 

załatwił to z radnymi. Uważa, że mienie miejskie powinno być dostępne dla wszystkich mieszkańców Iławy, 

a nie dla wybranych. Umowy na 10 lat powinny być podpisywane w sposób wyjątkowy, a zauważyła, że 

jako radni podpisują je w sposób notoryczny. Ma kolejne wyroki sądów wskazujące, że taka uchwała  może 

być kontrowersyjna i podlegać dyskusji i należy się od niej odwołać w trybie nadzorczym. Zakomunikowała 

że słuchając głosów radnych, jeśli ta uchwała zostanie dziś podjęta to zgłasza to w trybie nadzorczym, 

ponieważ nie chce pracować w trybie, w którym nie ma komfortu transparentności. Chciałby, aby wszyscy 
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radni mieli ten komfort psychiczny transparentności, niestety taka uchwała rodzi głupie pomówienia i 

podejrzenia. Dodała, że się z nikim nie układa i raczej trudno będzie się z nią ułożyć, a konkurs ofert jest 

bardzo dobrym sposobem na brak takich pomówień. Jeżeli  obecny właściciel siłowni, a w to wierzy, bo zna 

go osobiście, jest najlepszy to podczas tego konkursu i tak by wygrał, więc to pozwoli dać komfort pracy 

radnym. Powiedziała, że ma konkretne nazwiska osób, jeśli jest ktoś konkretnie zainteresowany, osoby te 

pozwoliły powiedzieć o tym publicznie.  Są konkretne dwie osoby, które chcą przystąpić do konkursu ofert, 

a z tego co wie, zgłaszają się kolejne do kierownika basenu, w ramach szumu medialnego, więc myśli że 

jest coś na rzeczy.  

Radny Grzegorz Przytuła zapytał burmistrza, czy jakieś oferty wpłynęły. Oferty mogą wpływać cały 

czas do burmistrza bądź ICSTiR, a z ofert o których mówi radna nic nie wynika. Nie można rozmawiać o 

czymś co nastąpi, jeśli ktoś jest zainteresowany, to idzie i składa ofertę.    

Burmistrz Miasta Adam Żyliński „To miasto liczy 30 tysięcy mieszkańców, jednym z kolejnych 

tematów oczekujących do rozstrzygnięcia  jest prowadzący kręgielnię, notabene emocjonalnie i rodzinnie 

związany z czołowym działaczem PIS-u w mieście. Gdybyśmy tak to zaczęli śledzić, ktoś wiecznie 

kandyduje i jest z kimś związany, ma jakieś poglądy- dla mnie nie ma to żadnego znaczenia. Z panem 

Łukaszem widziałem się tylko w trakcie wyborów i więcej nie mieliśmy ze sobą żadnego kontaktu i czy ma 

to oznaczać, że dla niego jest to jakieś przekleństwo, że ośmielił się ze mną kandydować. Po prostu nie 

idźmy w jakąś paranoję.  

Odpowiadając na pytanie pana Grzegorza, ja nie żyję plotką uliczną i tym, co komuś ktoś powiedział  

kogoś spotkał.  Nikt mi nie złożył żadnego oświadczenia woli, pomysłu na to, że mógłby zastąpić 

dotychczasowych dzierżawców, nic takiego, jeśli chodzi o przepływ dokumentów w ratuszu nie nastąpiło”.  

Dyrektor ICSTiR Wojciech Żmudziński powiedział, że były zapytania  telefoniczne. 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że chciała poinformować, że do kierownika basenu przyszły 

osoby zainteresowane. Zwracając się do radnego Przytuły poinformowała, że doskonale go rozumie, że 

mówimy dopiero o dokumentach, jako o wiarygodnym źródle, ale trudno mówić o tym fakcie w momencie, 

kiedy tak naprawdę konkurs nie był rozpisany. Jest umowa z obecnym właścicielem aktualna do maja 2019 

roku, więc nie rozumie tego posunięcia, ponieważ tłumaczono jej, że przedsiębiorca chce poczynić remont i 

mieć pewność, że ten lokal będzie w dalszym ciągu w jego użytkowaniu. Argumentacja jest dla radnej 

słaba, ponieważ tak naprawdę w chwili coś od kogoś, nigdy nie można być pewnym bytu tego lokalu. Tak 
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naprawdę jest to nie nasze i inwestujemy w nie nasze  i tylko wykup danego lokalu, daje nam prawo rościć 

bezpieczeństwo własnego interesu. Radna dodała, że nie chce działać na szkodę iławskiego 

przedsiębiorcy, ale prosi o pełną transparentność, żeby nigdy radnych nie pomówił ktoś, że sobie coś ktoś z 

radnymi załatwia. I jeśli pan Łukasz jest tak dobrym przedsiębiorcą, to na pewno wygra ten konkurs, a rada 

będzie miała czyste ręce. Dodała raz jeszcze, że może zainteresowanym osobom podać nazwiska. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński „Znowu żyjemy w świecie spekulacji i domniemań. Ja pracuje w 

urzędzie, jestem urzędnikiem, administratywistą i dla mnie rzeczą materialną jest to, że ktoś złoży 

oświadczenie woli, a nie że ktoś z kimś rozmawiał, próbował albo dzwonił albo poszedł się dowiedzieć. Nie 

ma to żadnych podstaw. Pani w ten sposób nas wszystkich pomawia  o działania pod stołem i jest to dla 

mnie nie do przyjęcia, wykonujemy naszą czynność w oparciu o przysługujące nam prawo i tu nie ma 

żadnego błędu, jestem o ty m święcie przekonany. Życie to pokaże, bo znając panią,  na pewno pani gdzieś 

to zaskarży- proszę uprzejmie, ja nie widzę żadnego problemu.” 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że jeśli burmistrz nie ma żadnych obaw, to dlaczego nie chce 

rozpisać konkursu ofert, a wtedy by się okazało, kto mówi prawdę. Zaproponowała złożenie konkursu ofert.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński zapytał, dlaczego miałby ogłosić konkurs ofert, skoro ofertę złożyli 

na razie dotychczasowi dzierżawcy. 

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że dlatego  że dysponuje burmistrz mieniem miejskim, a nie 

prywatnym folwarkiem. 

Radna Janina Okołowska  powiedziała, że są dwie drogi do wydzierżawienia, albo bezprzetargowa 

albo przetargowa. Bezprzetargowa jest drogą zgodną z  prawem i nikt wątpliwości nie ma. 

Przewodniczący rady Wojciech Szymański powiedział, że prosił o opinię radcę i prawo nie jest 

łamane, przysługuje radzie prawo podjęcia decyzji i przedłużenia dzierżawy bezprzetagowo.  

Radna Janina Okołowska dodała, że jeśli dobrze zrozumiała i tak bywało kiedyś, że przedsiębiorca 

który do tej pory, zaznaczając że nie zna obecnego dzierżawcy, ponosząc do tej pory koszty, chce dalej 

również inwestować – jeśli burmistrz plus kierownik danego obiektu, który ma w zarządzie nasze mienie 

komunalne, nie miał do tej pory żadnych problemów, ani ze ściągalnością, ani ze świadczeniem szeroko 

pojętej usługi, to burmistrz chce dalej dać stabilizację temu przedsiębiorcy. Zapytała, dlaczego zawsze ma  

przyświecać uwaga, aby nie zostać posądzonym. Jeśli ta droga byłaby nielegalną, to wszyscy byliby 

przeciw. Jeśli jednak burmistrz i kierownik jednostki ma takie spostrzeżenia i chce dalej, aby ten 
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przedsiębiorca  dalej inwestował, to dlaczego on nie ma mieć stabilizacji gospodarczej, dlaczego zaraz ma 

być kilkanaście telefonów, bo ktoś posłyszał, że ma być umowa na nowo podejmowana. Każdy mógł 

zadzwonić i powiedzieć, że chętnie poprowadzi kręgielnie.  Dodała, że ta dyskusja w tym kierunku koleżanki 

Ewy, jest absolutnie źle postrzegana i nie czuje, aby ktokolwiek ją, jako radną posądził o jakiekolwiek 

kumoterstwo. Uchwała jest zgodna, burmistrz i kierownik jednostki widzi możliwość bezperzetargowego 

rozstrzygnięcia sprawy i że ta usługa na tym basenie będzie dalej świadczona.  

Radny Włodzimierz Hamaciński zwrócił się z zapytaniem do radcy prawnego, czy ma to znaczenie, 

że obecna umowa dzierżawy jest ważna do  maja 2019 roku, czy fakt, że jest przyspieszane 

wydzierżawienie na wydłużenie tego okresu, ma to znaczenie, żeby potem nie było podstaw do posądzenia 

o działanie niezgodne, że ktoś mógł złożyć ofertę czy mógł być rozpisany konkurs. 

Radca Jadwiga Drzystek „Zgodnie z przepisem art. 37 ust 4  ustawy o gospodarce nieruchomościami 

– nie wynika z niego, kiedy ma się zakończyć obecna umowa zawarta z Gminą Miejską Iława- przepis 

stanowi tylko o tym, że rada może taką decyzję podjąć odnośnie wyrażenia zgody na podpisanie umowy w 

zakresie  dzierżawy, bądź użytkowania czy najmu na okres dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony. Z 

przepisu nie wynika, kiedy ta umowa ma się kończyć. Przepis dopuszcza podjęcie przez radę miejską takiej 

decyzji. 

Na odstąpienie od trybu przetargowego ten przepis do 2010 roku  był inaczej skonstruowany i 

wcześniej była tam wzmianka, że odnosi się do odpowiedniego stosowania ust.1. od 2010 roku uległ on 

zmianie i obecny przepis, jak i orzecznictwo wskazują na jednoznaczne sformułowania, że podjęcie decyzji 

odnośnie tego, że możliwe jest zawarcie umowy dzierżawy lub najmu zależy tylko od decyzji rady miejskiej. 

To suwerenna decyzja rady jak do tego tematu podejdzie.  

Jeszcze jeden argument przemawiający za powyższym- intencją ustawodawcy zmieniającego ustawę 

wówczas było to, aby nie było tych wątpliwości związanych  z tym, czy rada miejska może podjąć tego 

rodzaju decyzję, czy konieczne jest postępowanie przetargowe tak jak było wcześniej, kiedy przepisy 

nasuwały w tym temacie wątpliwości- po zmianie przepisów ich nie ma.  Nie ma znaczenia kiedy obecna 

umowa się kończy.” 

Radny Włodzimierz Harmaciński zapytał, czy gdyby był ogłoszony konkurs, czy mogłyby być większe 

wpływy, czy nikt nie zarzuci, że byłby większy wpływ do kasy miejskiej z czynszu, czy nie będzie zarzutu 

popełnienia jakiegoś zaniechania, biorąc pod uwagę potrzeby miasta  i koszty utrzymania basenu.    
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Burmistrz Miasta Adam Żyliński „Cena, jeśli chodzi o dzierżawę, jest ustabilizowana i ją wyznaczyło 

życie. Mówił o tym dyrektor ICSTiR na komisjach, że było mnóstwo złych doświadczeń, kiedy na początku 

wchodzili tam inni dzierżawcy. Doczekaliśmy się kogoś stabilnego. Nie jestem miłośnikiem śrubowania ile 

się da z dzierżaw, bo to może się zawsze źle skończyć tzw. spontaniczne uczestnictwo w przetargu po to, 

żeby taki obiekt dostać. Nie widzimy potrzeby, być może jest to też moment negocjacji dyrektora, co do 

ceny, tu chodzi tylko o to, aby przyzwolić na 10-letnią dzierżawę ludziom, którzy do tej pory obiekty 

dzierżawili, ale poziomu dzierżawy ja nie przesądzam, zalecam ostrożność negocjatorom dlatego, że 

bardzo łatwo jest wylać dziecko z kąpielą” 

Radny Grzegorz Przytuła dopowiedział, że w ostatnim konkursie siłownie przekazano dzierżawcy w 

czwartym lub trzecim konkursie – więc nie było tak, że od razu byli chętni na siłownie.  

Radna Ewa Jackowska zapytała, czy dyrektor ICSTiR jest w stanie odpowiedzieć jaka jest wysokość 

dzierżawy tego lokalu. 

Dyrektor ICSTiR Wojciech Żmudziński powiedział, że nie jest w stanie teraz odpowiedzieć  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański zapytał, czy to coś wnosi do sprawy i czy to też nie jest 

tajemnica handlowa. Na zapytanie z galerii dzierżawcy siłowni, czy mógłby zabrać głos przewodniczący 

powiedział, że przykro mu ale nie. 

Radny Jerzy Płuciennik powiedział, że ma jedno doświadczenie kiedy zakładał świetlicę, że z PSS-

ami zrobił ten błąd, którego ten pan nie chce popełnić- nie podpisał umowy na 10 lat, bo teraz w tej chwili 

chcą zamknąć świetlice dlatego, że mają inne perspektywy i jest za tym, czego dotychczasowy dzierżawca 

chce. Poza tym chce on zainwestować swoje pieniądze i zdaniem radnego, dla przedsiębiorcy to jest 

bardzo ważne, aby on mógł się zabezpieczyć, bo on nie będzie sponsorem miasta, bo urządzenia w które 

on zainwestuje kosztują.  

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 17 za, 2 przeciwnych podjęła uchwałę w sprawie 

dzierżawy lokali przy ul. Biskupskiej . Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, 

głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/404/17  w sprawie dzierżawy lokali przy ul. Biskupskiej  

stanowi załącznik nr 17  do protokołu 
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14) dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

dzierżawy nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Iława  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie   
3-za, 1- przeciw 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem  nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 za, 1 przeciwnym podjęła uchwałę w sprawie 

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława. Stan rady 21 radnych, 

obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/405/17  w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 

Miejskiej Iława stanowi załącznik nr 18  do protokołu 

 

 

15)  oddania w użytkowanie nieruchomości położonej przy Alei Jana Pawła II   

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

oddania w użytkowanie nieruchomości 
położonej przy Alei Jana Pawła II   

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie   
3-za, 1- 
wstrzymujący 



Protokół Nr XLVII/17 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 27 listopada 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 21 

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem  nie było 

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 18 za, 1 przeciwnym podjęła uchwałę w sprawie 

oddania w użytkowanie nieruchomości położonej przy Alei Jana Pawła II  . Stan rady 21 radnych, 

obecnych na sesji 19 radnych, głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/406/17  w sprawie oddania w użytkowanie nieruchomości położonej przy Alei 

Jana Pawła II  stanowi załącznik nr 19 do protokołu 

 

16) rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność użytku publicznego na rok 2018 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański przekazał informację, że temat był omawiany 

szczegółowo na komisjach  

Opinie Komisji: 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 
Społecznej  

 

Komisja Rozwoju 
Gospodarczego, 

Budżetu i 
Finansów 

rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność użytku 
publicznego na rok 2018 

 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie bez 
poprawek 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 

 

W dyskusji nad powyższym zagadnieniem głos zabrali: 

Radna Janina Okołowska powiedziała, że zostały doprecyzowane zapisy w projekcie dotyczące 

związku programu  projektem budżetu jak i zapisy w projekcie budżetu przy autopoprawkach, przy 

akceptacji burmistrza- będę małe przesunięcia.  

Rada Miejska w obecności 19 radnych – przy 19 za podjęła uchwałę w sprawie rocznego Programu 

Współpracy Miasta Iławy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
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działalność użytku publicznego na rok 2018 . Stan rady 21 radnych, obecnych na sesji 19 radnych, 

głosowało 19. 

 

Uchwała XLVII/400/17  w sprawie rocznego Programu Współpracy Miasta Iławy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność użytku publicznego na rok 2018 

stanowi załącznik nr 20  do protokołu 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański ogłosił przerwę w obradach do godziny 13.00 

Przerwa w obradach  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański po przerwie wznowił obrady. 

  

Ad 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) do Statutu 

Miasta Iławy, przedkładam sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta Iławy i 

Urzędu Miasta Iławy za okres 31.10.2017 – 17.11.2017. 

 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli udział 

między innymi w: 

• spotkaniu z Miejską Radą Seniorów 

• spotkaniu Zespołu Konsultacyjnego ds. osób niepełnosprawnych 

• Święcie Niepodległości w Polance 

• Wernisażu w Galerii „Na wprost” 

• spotkaniu w sprawie Lotniczej Majówki 2018 

• spotkaniu konsultacyjnym w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

• Wieczorze Andrzejkowym osób niepełnosprawnych 

• Obchodach Dnia Pracownika Socjalnego 

• podsumowaniu konkursu „Góra Grosza” w Samorządowej Szkole Podstawowej nr 2 w Iławie 

• Zarządzie Związku Gmin Jeziorak 
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• spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Iławie sprawie sieci kanalizacji deszczowej   na ul. 

Jasielskiej 

• spotkaniu z Tomaszem Sygułą oraz Łukaszem Boruckim w sprawie współpracy Ochotniczej Straży 

Pożarnej z Urzędem Miasta 

• spotkaniu w sprawie budowy lodowiska z Zenonem Łyżwą oraz Tomaszem Kraweciem 

• Okręgowej Naradzie Prezesów i Księgowych z Rodzinnych Ogrodów Działkowych Warmii                 

i Mazur 

• spotkaniu z Wójtem Gminy Iława Krzysztofem Harmacińskim oraz Kierownik Wydziału Bieżącego 

Utrzymania UM Iławy w sprawie partycypacji utrzymania cmentarzy 

• uroczystym spotkaniu z żeglarzami, odnoszącymi sukcesy w swojej dziedzinie 

• spotkaniu z Karolem Jacuńskim dot. scenariusza obchodów Święta 11 Listopada 

• spotkaniu z prezesem ROD Truskawka 

• Festiwalu Promocji Gospodarczej Warmii i Mazur, który odbył się w Urzędzie Miasta oraz 

Kinoteatrze „Pasja” w Iławie 

• Uroczystych Obchodach 99. Rocznicy Odzyskania Niepodległości przez Polskę 

• XI Regionalnym Turnieju Olimpiad Specjalnych w Badmintonie 

• spotkaniu z działkowcami z ROD Truskawka 

• Zarządzie i Zgromadzeniu Związku Gmin Kanału Ostródzko-Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 

• spotkaniu z Karolem Rudominą z Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Gdańsku 

• spotkaniu z Dyrektorem Artystycznym Złotej Tarki 

• uroczystej odprawie funkcjonariuszy i pracowników Zakładu Karnego w Iławie z okazji Święta 

Niepodległości 

• obchodach Dnia Seniora 

• spotkaniach organizacyjnych Iławskiego Budżetu Obywatelskiego 

Wydział Komunikacji Społecznej 

1. W wymienionym okresie pracownicy Wydziału przygotowywali ofertę promocyjną Iławy                   

na Targi Żeglarstwa i Sportów Wodnych BOATSHOW w Łodzi w dniach 17.11. - 19.11.2017 r. W 

związku z tą imprezą Wydział nagrywał film promocyjny o jeziorze Jeziorak "Przyjazny brzeg to 
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drugie imię Iławy", który prezentuje możliwości uprawiania sportów wodnych, zachęca do przyjazdu 

oraz korzystania z oferty turystycznej jeziora i miasta Iławy. Wydział zaoferował również prywatnym 

firmom z Iławy bezpłatne uczestnictwo w targach i wystawienie własnych materiałów na stoisku.    

2.  W dniach 30.10.2017 r. oraz 06.11.2017 r. miały miejsce spotkania Zespołu Opiniującego Iławski 

Budżet Obywatelski 2018, podczas których przeprowadzono formalną ocenę zgłoszonych 

projektów. Zweryfikowane zostały listy poparcia wnioskodawców oraz formularze zgłoszeniowe pod 

względem zgodności z regulaminem.  Z siedmiu zgłoszonych wniosków odrzucono dwa, a pięć 

pozostałych przekazano pracownikom wydziałów do weryfikacji merytorycznej, która potrwa do 24 

listopada br . Zgodnie z harmonogramem IBO, 27.11.2017 r. zostanie ogłoszona i poddana pod 

głosowanie oficjalna lista projektów. 

3. W dn. 07.11.2017 r. Wydział odpowiadał za organizację spotkania podsumowującego sezon 

żeglarski w mieście. W spotkaniu z Burmistrzem Miasta uczestniczyły zawodniczki 

Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego SSW w Iławie: Agata Barwińska i Wiktoria Gołębiowska, 

trenerzy: Marek Karbowski oraz Wojciech Janusz, dyrektor Międzyszkolnego Ośrodka Sportowego 

w Iławie  Radosław Burza i Radna Rady Miejskiej Aneta Rychlik oraz Bożena Cebulska Specjalista 

ds. Pozyskiwania Środków Unijnych.Oprócz wręczenia wyróżnień i listów gratulacyjnych dla 

zawodniczek, trenerów i rodziców, podczas spotkania wywiązała się dyskusja o tym, jak w praktyce 

wygląda trenowanie na Jezioraku. Trenerzy przypominali o konieczności tworzenia klas sportowych 

i wprowadzeniu zmian w systemie oświaty tak, aby ułatwić dzieciom trenowanie. Jednym z tematów 

rozmów były również plany inwestycyjne Iławy związane z rozwojem infrastruktury wodnej, Bożena 

Cebulska mówiła    m.in. o projekcie rozbudowy przystani jachtowej w Iławie przy ul. Kajki, która 

zostanie zmodernizowana głównie na potrzeby zajęć prowadzonych z dziećmi, młodzieżą i 

seniorami.  

4. W dniach 08.11. - 09.11.2017 r. w Iławie odbył VII Festiwal Promocji Gospodarczej Warmii                

i Mazur, organizowany przez Urząd Marszałkowski w Olsztynie przy współpracy z Gminą Miejską 

Iława. Festiwal miał charakter konferencyjno-warsztatowy i był skierowany do kadr 

odpowiedzialnych za promocję , zwłaszcza gospodarczą, jednostek samorządu terytorialnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego. Głównym celem wydarzenia, które odbyło się   w ratuszu 

oraz w Kinoteatrze „Pasja” było zbudowanie trwałej platformy wymiany wiedzy i doświadczeń 
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pomiędzy specjalistami zajmującymi się marketingiem miejsc oraz ich integracja wewnątrz regionu, 

co ma się w przyszłości przyczynić do efektywniejszej współpracy na rzecz promocji i kreowania 

spójnego, pozytywnego wizerunku całego województwa. Wśród prelegentów byli m.in.: dr Artur 

Bartoszewicz, Łukasz Goździor,  dr Jarosław Górski, Piotr Jakubowski.  

5. W Wydziale trwają przygotowania do zbliżających się uroczystości świątecznych oraz do akcji 

zimowych związanych z otwarciem miejskiego lodowiska. Trwają także przygotowania                   

do  uroczystej Gali, podczas której zostaną wręczone statuetki "Bratnia Dłoń" dla osób  w 

szczególny sposób zaangażowanych w działalność na rzecz osób z niepełnosprawnościami. 

Wydział Bieżącego Utrzymania  

 
WYKONANE ZADANIA : 

1. Zakup elementów oświetlenia świątecznego. 

Dostawca: Multidekor sp. z o.o. sp. k., ul. Noakowskiego 4, 05-820 Piastów, wartość: 7.560,34 zł 

brutto 

2. Zlecono wykonanie remontu dachu budynku biurowego w schronisku dla zwierząt w Iławie 

Wykonawca: WZUiPH „SPOMER” sp. z o.o., ul. Biskupska 7, 14-200 Iława, wartość: 4.800,00 zł 

brutto 

3. Wykonano oczyszczenie muru oporowego z cegły klinkierowej zlokalizowanego  na skrzyżowaniu 

ul. Ostródzkiej i Al. Jana Pawła II wraz z  zabezpieczeniem jego powierzchni powłoką antygrafitti 

 Wykonawca: Bemus s.c. Krzysztof Musielak, Damian Bejrowski, Lniska 26, 83-330 Żukowo, 

wartość: 11.629,65 zł brutto 

4. Zlecono wykonanie podłączeń do elementów oświetlenia świątecznego (Ścieżka pieszo-rowerowa 

przy sądzie ul. Kopernika, ul. 1 Maja, ul. Kr. Jadwigi przy fontannie) 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Usługowe Robót Energetycznych „PERIMEX” Zenon Łyżwa, ul. 

Kościuszki 31a, 14-200 Iława, wartość: 6.794,31 zł brutto 

 

Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 
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1. W dn. 02.11.2017 r. podpisano umowę na wykonanie robót budowlanych z firmą Iławskie 

Przedsiębiorstwo Instalacyjno Budowlane w ramach inwestycji: Rozbudowa cmentarza przy      ul. 

Piaskowej. Wartość umowy: 81 057,00zł. Termin realizacji zadania: 20.12.2017 r. 

1. W dn. 07.11.2017 r. zawarto aneks do umowy na dofinansowanie inwestycji unijnej                          

pn. „Rewitalizacja lasu komunalnego w Dzielnicy Pojezierza Brodnicko – Iławskiego I Krainy 

przyrodniczo – leśnej zwanej Bałtycką przy ul. Sienkiewicza w Iławie”. Zmiana podyktowana była 

wprowadzeniem ostatecznej wartości robót budowlanych oraz pełnienia nadzoru inwestorskiego 

otrzymanych w wyniku rozstrzygniętych postępowań przetargowych. Wartość ogółem inwestycji 

wynosi teraz 4 872 686,85 zł (całkowity koszt projektu), w tym wydatki kwalifikowane wynoszą 

4 354 081,96, dofinansowanie unijne – 3 526 370,98 zł. Termin realizacji: do 24 sierpnia 2018 r. 

2. W dn.  13.11.2017 r. podpisano umową na wykonanie robót budowlanych z Przedsiębiorstwem 

Handlowo - Usługowym DAGMAR z Łukty dla zadania inwestycyjnego: Termomodernizacja 

budynków użyteczności publicznej - Szkoła Podstawowa nr 4. Termin wykonania umowy: 30.11.2018 

r., wartość umowy: 2 149 996,32 zł. 

3. W dn. 14.11.2017 r. podpisano umowę z Firmą Mykologiczno - Budowlaną CIAK z Torunia                 

na wykonanie dokumentacji budowlanej hydroizolacji i renowacji ścian dla zadania inwestycyjnego: 

"Rewitalizacja budynku ratusza". Termin wykonania umowy: 15.12.2017 r., wartość umowy:  5 535,00 

zł. 

4. W dn. 14.11.2017 r. przyznano dofinansowanie dla projektu: Utworzenie węzła integracyjnego 

transportu miejskiego z innymi systemami transportu zbiorowego w Iławie. Wartość projektu:     26 

450 994,90 zł, wysokość dofinansowania: 18 848 328,58 zł. Zadanie podzielone jest na dwa etapy: 1. 

obejmujący przebudowę układu drogowego, budowę parkingów, dojść i ścieżek rowerowych; 2. 

zakup autobusów komunikacji miejskiej. Pierwszy etap zostanie zakończony  w IV kwartale 2019 r., 

natomiast etap drugi zakończy się w II kw. 2020 r.   

5. W dn. 15.11.2017 r. wykonawca łącznika ulicy Gdańskiej z ul. Chełmińską zgłosił gotowość               

do odbioru robót budowlanych. Termin odbioru został wyznaczony na dzień 21.11.2017 r. 

Wykonawcą zadania była firma Spomer Sp. z o.o. z Iławy.  
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6. W dni. 16.11.2017 r. podpisano umowę na prowadzenie usługi nadzoru inwestorskiego                        

z Przedsiębiorstwem Usługowo Budowlanym INSPEC z Olsztyna dla zadania inwestycyjnego: 

Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej - Szkoła Podstawowa nr 4. Termin wykonania 

umowy: 30.11.2018 r., wartość umowy: 60 270,00 zł. 

Ochrona Środowiska 

1. Zakończone zostały prace związane z dofinansowaniem zadań w ochronie środowiska                       

w zakresie demontażu i unieszkodliwiania pokryć dachowych zawierających azbest                         

z budynków jednorodzinnych oraz altan letniskowych z terenu miasta Iławy. Zutylizowano prawie 

48 mg odpadów azbestowych z 32 nieruchomości. Demontaż, transport i utylizację azbestu 

wykonała firma „Eco-Pol” z Pruszcza. Koszt zadania – 21 057 zł, w tym dofinansowanie z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej   w Olsztynie w wysokości 17 

898 zł.  

2. W związku z uruchomieniem w roku bieżącym programu udzielania dotacji celowych                     

na zmianę systemu ogrzewania na ogrzewanie proekologiczne w budynkach mieszkalnych                       

na terenie Miasta Iławy, do Burmistrza Miasta wpłynęło 40 wniosków; podpisano 32 umowy     na 

udzielenie dotacji na łączną kwotę 76 000 zł, w tym: 

• na zakup kotła gazowego – 44 000 zł (22 wnioski) 

• na zakup kotła klasy 5 na paliwo stałe – 12 000 zł (6 wniosków) 

• podłączenie do sieci ciepłowniczej – 20 000 zł (4 wnioski)  

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

1. W dniach 06.11. – 07.11.2017 r. przedstawiciel Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych uczestniczył w szkoleniu z zakresu przygotowania diagnozy lokalnych problemów 

alkoholowych. Szkolenie odbyło się w ramach Narodowego Programu Zdrowia  na lata 2016 – 

2020. 
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2. Kontynuowane jest szkolenie „Szkoła Profilaktyki”, którego celem jest wzrost umiejętności 

wychowawczych i profilaktycznych nauczycieli, pedagogów oraz psychologów z iławskich placówek 

oświatowych. Szkolenie składa się z pięciu bloków edukacyjnych, a bierze w nim udział 20 osób. 

3. W ramach działań profilaktyczno – wychowawczych w Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki, 

Uzależnień i Pomocy Rodzinie przeprowadzono warsztaty dla dzieci i młodzieży z iławskich szkół: 

– „Agresja w nas i wokół nas” – 3 klasy 

– „Jedno życie. Jedna szansa” – 8 klas 

– „Integracja” – 4 klasy 

– „ Cyberprzemoc” – 3 klasy 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

1. W okresie od 31.10. do 17.11.2017 r. podopieczni Świetlicy Środowiskowej "MOPSIK" brali udział w 

dodatkowych zajęciach kulinarnych, sportowych, muzyczno-wokalnych, tanecznych oraz zajęciach 

na pływalni realizowanych z projektu Programu Osłonowego "Wspieranie jednostek samorządu 

terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie”.  

2. W dn. 17.11.2017 r. o godz. 1530 w budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Iławie 

odbyła się impreza z okazji Dnia Seniora zorganizowana przez pensjonariuszy Dziennego Domu 

Pomocy Społecznej w Iławie. W spotkaniu wzięło udział ok. 75 osób. 

Iławskie Wodociągi 

1. Budowa sieci wodociągowej w ulicy Żwirowej w Iławie o długości 295 m. 

2. Zakup beczki do wody pitnej. 

3. Montaż zdroju publicznego na ulicy Zielonej przy Kościele. 

4. Zakup lokalizatora instalacji podziemnych. 

Iławskie Centrum Kultury 

1. W dn. 11 listopada 2017 r. odbyły się Uroczystości z okazji 99 Rocznicy Odzyskania Niepodległości 

przez Polskę. Apel Poległych na Cmentarzu Komunalnym przy Grobie Nieznanego Żołnierza oraz 

Uroczysta Msza Święta w intencji Ojczyzny w Kościele Św. Brata Alberta. Oprawę artystyczną 
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Mszy Świętej zapewnił Krzysztof Gwiazda /bas, baryton/ przy akompaniamencie Stanisława Deja. 

Po Mszy odbył się koncert pieśni żołnierskich i patriotycznych w wykonaniu ww. artystów.  

W tym samym dniu w Kinoteatrze „Pasja” odbyły się XXIX Prezentacje Polskiej Pieśni                       

i Piosenki Historycznej „Pozłacany Warkocz- śpiewnik śląski„ w wykonaniu zespołu „Canticorum” z 

ZS im. Stefana Żeromskiego.  

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że przy informacji dotyczącej budżetu 

obywatelskiego wkradł się błąd- powinno być, że 3 wnioski odrzucono, a 4 przekazano do weryfikacji 

merytorycznej. Dodała, że dziś ukaże się lista wniosków, które przeszły weryfikację pozytywnie. 

 

Ad .10. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański powiedział, że do BRM wpłynęły trzy interpelacje 

Radnej Anny Zakrzewskiej z prośbą o odpowiedź pisemną – na dwie otrzymała już radna odpowiedź.  

Interpelacje dotyczyły pytań o kontenery, poprawy nawierzchni ulicy Biskupskiej i problemu zalania 

parkietu na hali miejskiej.  

Interpelacje stanowią załączniki od nr 21-23 do protokołu 

Radna Elżbieta Prasek zapytała, czy ktoś z urzędników był tam, gdzie stoją kontenery w jakim są 

stanie technicznym po dwóch latach, czy będą nadawały się nadal do użytku.  

Zwróciła się z zapytaniem do opiekuna i obecnego na sesji przedstawiciela MRM, dlaczego nikt z 

radnych nie otrzymał zaproszenia na imprezę, która miała miejsce w Iławie, a o której radna dowiedziała się 

z mediów. Jakie młodzi radni wyciągnęli wnioski z tego spotkania? 

Radny Robert Kowalewski powrócił do zapytania z jednej z poprzednich sesji, na temat braku 

ograniczenia prędkości na ulicy Szeptyckiego, jadąc od kościoła greko-katolickiego na łuku- jadąc od strony 

ronda jest ograniczenie do 30km/h. Czy coś w tym temacie się działo lub zadzieje w najbliższym czasie? 

Radna Ewa Jackowska zwróciła się z prośbą o uporządkowanie terenu przy wejściu na „starówkę” – 

okazałe drzewa służą osobom z zewnątrz za szalet. Jest tam ciemno, jest czynna jedna lampa. Jeśli chodzi 

o uporządkowanie drzewostanu, to od dawna nic tam się nie dzieje, jest nieestetycznie i ciemno.  
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Radny Feliks Rochowicz powiedział, że jest atakowany o ulice Łąkową, która czeka podobno już 

trzecią kadencję. Dodał, że uspokoił mieszkankę,  że wprowadzając się na Rolną zrobiono ją dopiero po 12 

latach. Zapytał o plany odnośnie ulicy Łąkowej. 

Na poprzedniej sesji przegłosowano zmianę nazwy ulicy Gotowca na Gierszewskiego. Ulica została  

przyjęta przez wojewodę. Przekazał podziękowania dla burmistrza i dla rady od brata, który bardzo 

serdecznie i empatycznie wypowiadał się o profesorze, którego był gorącym zwolennikiem jego ideologii i 

postaw.   

 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania   

Bartosz Bielak Przedstawiciel Radny MRM powiedział, że jest najmłodszym radnym. Dodał, że jeśli 

chodzi o zaproszenia to myślał, że takie wpłynęły, nie był organizatorem tej imprezy. Konferencja dotyczyła 

przyszłości partycypacji obywatelskiej młodych, była wymiana doświadczeń, sam zabierał głos w imieniu 

MRM Iława. Powiedział, że dziś odbędzie się sesja MRM, będzie zmiana przewodniczącego MRM, który 

złożył mandat a sam jest kandydatem na przewodniczącego.  

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska zapytała, czy można przyjść na sesję  

Bartosz Bielak Przedstawiciel Radny MRM powiedział, że można. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że brał udział krótko w konferencji na początku, ale jedna 

rzecz, która go uderzyła, to fakt w wypowiedziach młodych ludzi, to wielka tęsknota za tym, aby nie czynić z 

nich narzędzia politycznego i nie wciągać w gry polityczne, co bardzo burmistrzowi zaimponowało. Nie są to 

przyszli politycy, tylko działacze o charakterze obywatelskim i samorządowym. Zapytał, czy radny 

młodzieżówki podziela jego pogląd.    

Bartosz Bielak Przedstawiciel Radny MRM potwierdził słowa burmistrza. Podał  tematy dyskusji i 

paneli konferencji. Na konferencji byli przedstawiciele młodzieżówki z innych miast, między innymi 

Tymoteusz  Radzik – jest nominowany do dziecięcego Nobla, jest doradcą przy ministrze edukacji.  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że Bartosz Bielak jest również członkiem 

zespołu ds. budżetu obywatelskiego i czynnie w nim uczestniczy.  

Kierownik Wydziału Komunikacji Społecznej Piotra Ambroziak powiedział, że organizatorem 

konferencji była organizacja Civis Polonus z Warszawy. Wyboru na lokalizacje dokonano między 

Wrocławiem, Bydgoszczą a Iławą . Dzięki szybkiej reakcji Burmistrza takie forum zorganizowano w Iławie. 
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Zaproszenia nie były wysyłane – można  było się zapisać na forum, co kilka osób uczyniło. Radni 

młodzieżówki mieli sami się wykazać, aby przyciągnąć swoich kolegów, nauczycieli na konferencję i to 

miało miejsce. Dodał, że Bartek jest jednym z najbardziej zaangażowanych radnych.  

Fundacja nie wysyłała zaproszeń do nikogo, było to spotkanie dla młodych i o młodych ludziach. Z 

najdalszego miejsca z jakiego przybyli to Zielona Góra. Dziś o 15.15 jest sesja i można młodych ludzi 

zapytać o wrażenia z konferencji.  

Bartosz Bielak Przedstawiciel Radny MRM powiedział, że osobom zainteresowanym po sesji może 

udostępnić nagranie swojego wystąpienia na forum. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jeśli chodzi o kontenery, to nie wie czy ma to powtarzać 

tu. Stoją nowe i czyste, czekają na to, żeby je zainstalować. Jest to o tyle istotne, że jeśli w NSA miasto 

wygra, to kontenery zostaną zamontowane po starej cenie i wg. starego prawa, bo nowe kontenery są już 

droższe. Wszystko się toczy dalej. Jeśli nie będzie wygranej, to trzeba będzie je bardziej ocieplić w myśl 

nowego prawa budowlanego i będziemy pod rygorem nowego planu przestrzennego. Temat zostanie 

załatwiony definitywnie w roku 2018. Tak to brzmi w odpowiedzi udzielonej radnej, jest ona bardziej 

rozbudowana i pokazuje krok po kroku postępowanie.   

Odpowiadając radnemu Kowalewskiemu na zapytanie dotyczące znaku prędkości powiedział, że 

otrzyma radny odpowiedź na piśmie.  

Odpowiadając radnej Jackowskiej odnośnie drzewostanu na starówce powiedział, że zainteresuje się 

tematem. 

Radnemu Rochowiczowi odpowiedział, że nie  miał okazji poznać Antoniego Gierszewskiego jedynie o 

nim słyszał, ale ma ogromne wsparcie, co tym bardziej dobzre o nim świadczy. Dobrze się stało, że przy tej 

uchwale nie było  sprawdzania jeśli chodzi i IPN, a nazwisko zgłosiła pani Zakrzewska.   

Ulica Łąkowa, o która już też  pytał radny Sochacki- burmistrz powiedział, że czuje się zdezorientowany, 

bo wydaje mu się, że po raz pierwszy zajęto się ulicą Łąkowa na poważnie – około 30 tys. wykorytowano 

cześć najbardziej zagrożoną w sensie dojazdu do tych nowych posesji. W taki ciężkiej sytuacji, kiedy mamy 

mnóstwo przedsięwzięć unijnych wykonano drugi ruch- zlecono opracowanie dokumentacji, która będzie 

wykonana w przyszłym kwartale. Kolejnym ruchem będzie konkretny nakład inwestycyjny. Tak to jest 

praktykowane, tak było w przypadku ulicy Sybiraków- wykupienie praw własności, dokumentacja i do 
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czerwca 2018 przy dużym poparciu radnej Zakrzewskiej zostanie definitywnie ta ulica wykończona, jest 

umowa  z wykonawcą i jest wszystko przesądzone. 

Poprosił o cierpliwość i zaufanie, bo to nie jest tak, że temat jest wykorzystywany tak, aby wyborców 

wmanewrować – robimy tyle, żeby to wcisnąć do budżetu a potem pchać do przodu.  

Radna Anna Zakrzewska dopytała, do kiedy ulica Sybiraków będzie na pewno zrobiona 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że nie wynika to ani z deklaracji czy chciejstwa, ale z 

umowy podpisanej z wykonawca i przetargu- czerwiec 2018 rok. 

  

Ad.12. Wnioski mieszkańców Iławy  

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański powiedział, że do Biura Rady Miejskiej   w terminie,                          

o którym mowa w Statucie Miasta Iławy nie wpłynął żaden wniosek  

 

Ad 13. Komunikaty i oświadczenia  

Radny Edward Bojko podziękował za organizację Święta Niepodległości Dyrektor ICK, trafnie 

dobranego programu.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że 30 listopada podpisana zostanie umowa                               

z marszałkiem dotycząca inwestycji węzła intermodalnego przy dworcu, przeprowadzono ją od początku do 

końca w błyskawicznym tempie. Wszystko skończyło się szczęśliwie.  Teraz czeka nas trud wykonania tej 

inwestycji. Wypełniany będzie teren między dwoma rondami a dworcem, jest to niezwykle atrakcyjne                       

z punktu widzenia mieszkańców, a dodatkowym elementem inwestycji będzie zakup 9 autobusów EURO6,   

w tym dwóch hybrydowych.  

Jest jeszcze wyścig o szkółkę żeglarską na wysokości aktualnej ekomariny i miękki projekt na 

wyposażenie centrum aktywności społecznej na ulicy Jasielskiej, w hali poprzemysłowej. Wszystko to jakoś 

wychodzi, co jest powodem do radości, dzięki również m.in. elastyczności radnych, którzy dostosowują się 

do zmian w budżecie, przyjmują i to jest wspólne dzieło. 

W zanadrzu jest jeszcze biblioteka i dom weterana i miejmy nadzieję, że będzie powtórzona ścieżka jak 

z ternem przy dworcu. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska  powiedziała, że jest to trzeci projekt architektoniczny 

ogłoszony w tej kadencji  - pierwszy to skwer Żeromskiego, drugi to węzeł intermodalny i trzeci to biblioteka. 



Protokół Nr XLVII/17 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 27 listopada 2017 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 33 

Dnia 28 listopada mija termin składania prac konkursowych i po około dwóch tygodniach będą znane wyniki 

konkursu.  

Radny Włodzimierz Harmaciński powiedział, że jest wniosek użytkowników, aby dodatkową 

powierzchnię, która jest już teraz parkingiem, aby w projekcie powiększyć ją w stronę stacji gazowej, o co 

najmniej  o 20-30 miejsc parkingowych.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że nie ma tam już ruchu, bo projekt jest zaakceptowany, 

ale to nie wyklucza, aby zrobić to w przyszłości i dobudować , nie naruszając trwałości projektu.   

Radny Janusz Zaborowski powiedział, że ostatnio był zaskoczony spacerując po Gajerku i chciał 

podziękować za realizację łącznika między ulicą Chełmińską a Grudziądzką. Dodał, że czkają uliczki 

Działdowska, Sztumska, Brodnicka i ma nadzieję  że  doczeka do końca kadencji, że te ulice będą 

zrobione.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że kolejny łącznik będzie robiony do Gdańskiej i placyk 

przy ulicy Toruńskiej w sensie dokumentacji. Przyjęto założenie, że w tym bardzo ciężkim budżecie 

podejmowane są próby przepychania na każdym osiedlu chociaż jednej ulicy, albo łącznika na zasadzie 

przygotowania najpierw dokumentacji a potem wykonawstwa.  

W projekcie budżetu jest ulica Górna i rejon dotyczący osiedla Boczno-Górna od strony Skłodowskiej, 

Jest łącznik Wiśniowa, ale radni mogą próbować zamienić ją na inną, nie ma z tym problemu, oby to było w 

ramach tego samego opracowania i tego osiedla. Staramy się w każdej dzielnicy coś zrobić, aby 

mieszkańcy mieli sygnał, że nie odpuszczamy. Jest to trudne z uwagi na przeciążenie budżetu związane ze 

środkami europejskimi.  

Zastępca Przewodniczącego Anna Zakrzewska zapytała, czy na Podleśnym jest coś planowane.   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że na Podleśnym zrobiono siłownię zewnętrzną. Są 

cztery ciekawe projekty z budżetu obywatelskiego, można się w nie zaangażować w tym jeden dotyczący 

Osiedla Podleśnego. Ulica 1 Maja i ściana lasu, ośrodek sportów zimowych i rekreacji w lecie- prace tam 

wymagają zmian w planie, stąd wstrzymano tam jakiekolwiek koncepcje. To jest do wykonania, bo ta część 

miasta na to zasługuje. Między innymi dlatego jest przejmowana ulica 1 Maja. 

Radna Ewa Jackowska zapytała, czy do następnej wspólnej komisji dotyczącej budżetu, radni mogliby 

otrzymać informację o realizacji wniosków złożonych do budżetu przez mieszkańców i radnych, bo jest to 

ważna informacja dla radnych do dyskusji, bo dziś nie mieli radni prawa dyskusji a tak naprawdę chcieliby 
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podyskutować w oparciu o złożone wnioski, co zostało ujęte a o nie, bo na dzień dzisiejszy tej wiedzy nie 

mają.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że to nie do niego prośba tylko do 

burmistrza. W poprzednich latach zdaje się, że było tak, że nie uzyskiwały  one akceptacji, jeśli nie znalazły 

się w budżecie.  

Radna Ewa Jackowska dodała, że chodzi jej o to, że dużo spraw jest z bieżącego utrzymania i trudno 

jej spojrzeć na kwotę, która jest przeznaczona na bieżące utrzymanie, co z jej wniosków zostało tam ujęte  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że wszystkie wnioski poza nielicznymi są słuszne, ale 

poruszamy się w świecie realnym, który tylko tak pozwolił nam skonstruować budżet. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że jeśli chodzi o bieżące utrzymanie, to nie 

będzie z imienia i nazwiska napisane, co w ramach bieżącego utrzymania jest robione, tylko będzie to ujęte 

w  paragrafach typu „utrzymanie zieleni” i nie będzie wyszczególnione, co będzie robione.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że wnioski mieszkańców do budżetu miasta w ubiegłym roku były 

umieszczone na stronie internetowej 29 lutego, gdzie plan był zatwierdzany w grudniu. Zapytała, czy 

wielkim problemem jest dostarczenie radnym takiej informacji wcześniej, kiedy i tak jest wymagane jej 

udostępnienie. To nic skomplikowanego, żeby radni wiedzieli, że ich wniosek jest realizowany                            

i mieszkańcy mają prawo wiedzieć, czy ich wniosek został poparty. 

 Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że wnioski zostaną umieszczone na stronie, 

trudno powiedzieć kiedy, radni najłatwiej dowiedzą się i najszybciej bo już wiedzą, czy ich wnioski zostały 

uwzględnione czy nie. Projekt został zrobiony i jeśli radny złożył wniosek, to wie czy został uwzględniony. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że wpłynęły wnioski i posiłkował się opiniami 

komisji m.in. ws. propozycji  przystąpienia jako członek wspierający do Oddziału Wojewódzkiego Związku 

OSP- Komisja PS negatywnie zaopiniowała wniosek. Drugi wniosek mieszkańca dotyczył utworzenia 

muzeum wojskowego  i motoryzacji w Iławie- Komisja OKSiT pozytywnie zaopiniowała wniosek. 

Poinformował o piśmie mieszkańców ulicy Paderewskiego dotyczący wybudowania dodatkowych 

miejsc parkingowych i chodników – radni pismo otrzymali- opinie ma wydać Komisja PS. 

Kolejna informacja dotyczyła zmiany statutu ZG Kanału Ostródzko- Elbląskiego – radni również ja 

otrzymali – można wnieść uwagi do statutu.  

Poinformował, że sesja grudniowa odbędzie się 29 grudnia o godzinie 12.00 a styczniowa 22 stycznia 
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2018 roku. Wspólne posiedzenie komisji nad projektem budżetu 4 grudnia o godzinie 13.00.  

Ad 14. Zamknięcie obrad  XLVII Sesji 

Przewodniczący Obrad Wojciech Szymański po wyczerpaniu porządku sesji o godzinie 13.40 

zamknął obrady.  

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 

         /-/ Danuta Drozdowska                                                                       /-/  Wojciech Szymański 

 


